
 

Zápis č. 8 

Datum zasedání Osadní komise Tylovice (OKT):10. ledna 2024  
Místo zasedání: Rodinný dům Jiřího Martinka  
Předsedající: Jiří Martinek  
Přítomni členové: Monika Santovjáková,Mgr. Marek Janovský, Mgr. Petr 
Slovák, Ladislav Hanzlík 
Omluvení členové: Bc. Petr Stodůlka, Ing. Alena Stodůlková,  
Přizvané osoby: Mgr. Tomáš Gross – místostarosta města Rožnov p.R. , Ing. 
Ondřej Jurča - zástupce SDH Tylovice, Libuše Miarková - editorka Facebooku 
OKT a webu tylovice.cz 
Začátek zasedání: 18:00 

Program jednání 
I. Volba zapisovatele 

II. Rekonstrukce stávajícího hřiště v areálu Harcovna 

III. Výstavba hřiště pro menší děti v areálu Harcovna 

IV. Komunitní život v Tylovicích 

V. Rekapitulace nevyřešených podnětů a návrhů OKT na radu města z roku 
2023 

VI. Různé 

 

I.VOLBA ZAPISOVATELE 
Přítomní členové zvolili za zapisovatele Moniku Santovjákovou. 
 

II. REKONSTRUKCE STÁVAJÍCÍHO HŘIŠTĚ NA KAT. POZEMKU 
53/3 V AREÁLU HARCOVNA 
Osadní komisi Tylovice a Spolek Tylovjané potěšila emailová zpráva  
místostarosty Tomáše Grosse ze 3.1.2024, v níž informuje, že se městu 
Rožnov  předběžně  podařilo se společností Energoaqua dohodnout opravu a 
zpřístupnění hřiště na Harcovně.  



T. Gross přislíbil, že po opravě hřiště se město bude o hřiště starat. Energoaqua 
má však podmínku: město zajistí, že na hřišti bude správce. Pravidelně bude 
ráno odemykat a večer zamykat hřiště, průběžně ho kontrolovat.  

Spolek Tylovjané a Osadní komise Tylovice hledají vhodnou osobu na 
správcovství. Zejména vybírají mezi obyvateli areálu Harcovna. Ubezpečili 
přítomného místostarostu města, že vhodného kandidáta na správcovství 
určitě zajistí. Vprůběhu rekonstrukce hřiště jeho jméno pak závazně oznámí.  

OKT si dovoluje připomenout, že vybudování veřejně přístupného sportoviště 
v areálu Harcovna o rozměru 500m2 je jednou z podmínek uzavřené kupní 
smlouvy z roku 2008 mezi městem Rožnov a a.s. Energoaqua. Hřiště 
Energoaqua sice postavila, ale nepředala ho do provozu a hřiště chátrá. OKT 
proto vítá, že Energoaqua míní hřiště opravit a předat do provozu.  

Členové OKT a Spolku Tylovjané předkládají následující návrh 
na využití a vybavení hřiště: 

Využití hřiště: Oplocené hřiště (o rozměru 381,70 m2) s tartanovým povrchem 
by mělo sloužit jako multifunkční s využitím na fotbal, basketbal, volejbal, 
tenis, vybíjenou, dechová cvičení, ranní rozvičky, jógu, pilates a kruhové 
tréninky.  

Vybavení hřiště: dvě házenkářské branky napevno zakotvené, dva basketbalové 
koše (umístěné buď nad házenkářskými brankami nebo po delší boční straně 
hřiště směrem k parkovišti domu 3029), 2 tyče na volejbal (tenis) se sítí. Na 
odložení batůžků, bund a také pro sezení diváků lavičky (na způsob střídacích 
laviček na fotbale).  Pro úschovu tyčí a sportovního nářadí jednoduchý box se 
zámkem. 

Kdo vybavení uhradí? OKT vyslechla upozornění Tomáše Grosse, že město 
nemůže výše uvedené vybavení hřiště zaplatit, jelikož není v majetku města 
(Energoaqua ho odmítá městu převést.) OKT se prostřednictvím města Rožnov 
obrací na vedení společnosti Energoaqua, aby akceptovala návrh OKT na 
vybavení hřiště.  

Provozní řád: Hřiště má sloužit nejen dětem, ale všem příznivcům sportu  
z Tylovic, tak jak je to uvedeno v kupní smlouvě z 15.9.2008.  Město Rožnov 
navrhlo, že provozní řád vypracuje. OKT navrhuje časový návrh využívání 



hřiště: od května do října – podle počasí a dle dohody se správcem hřiště se 
může doba provozu o jednotlivé měsíce zkrátit či prodloužit. 

III.VÝSTAVBA HŘIŠTĚ PRO MENŠÍ DĚTI  
Při uzavírání kupní smlouvy s městem Rožnov v roce 2008 Energoaqua 
přislíbila vedle oploceného a dosud nezprovozněného hřiště  na pozemku 53/3 
vybudování  „sportovní plochy 02“ o rozloze 272m2 (viz příloha 1) na kat. 
pozemku 54/1. Dosud se tak nestalo.  

Město Rožnov v roce 2023 souhlasilo s výstavbou osmi parkovacích míst právě 
na katastru 54/1 – v těsné blízkosti stávajícího oploceného hřiště (viz příloha 2).  
Tento souhlas města, jak na jednání OKT potvrdil Tomáš Gross, byl podmíněn 
vybudováním druhé „sportovní plochy 02“ o rozloze 252m2, tedy o 20m2 
menší oproti původnímu projektu (viz příloha 1). Tento pozemek je nadále 
v majetku a.s. Energoaqua. OKT se obrací s návrhem na město Rožnov, zda by 
bylo možné uvedenou plochu o rozměru 252 m2 odkoupit, případně pronajmout 
na delší dobu, aby město mohlo na této ploše tolik potřebné hřiště pro menší děti 
vybudovat. 

IV. KOMUNITNÍ ŽIVOT V TYLOVICÍCH 
V loňském roce se Tylovjané scházeli zejména na akcích v přírodě ( Den Země, 
jarmark, drakiáda, zpívání koled). V roce 2024 by rádi rozvíjeli komunitní 
činnost i besedami a přednáškami. Jednou až dvakrát měsíčně plánují setkávání 
občanů na akcích jako je přednáška s tylovskými hasiči o prevenci před 
požárem, beseda o starých a osvědčených receptech kuchařek a cukrářek 
z Tylovic, tréninky paměti s Monikou, beseda s autorkou písně „Tylovicím“, 
beseda s vnučkou legionáře, beseda s tylovskými pamětníky o zvycích na 
Valašsku, beseda o kriminalitě. 

Tylovjanům však chybí místnost, kde by se mohli potkávat. Přitom Tylovice 
jsou velmi rozlehlé a v této rožnovské části žije přes 1000 obyvatel. Dříve se 
Tylovjané  scházeli na besedách v místní hasičárně, dnešní volební místnosti. 
Osadní komise spolu se Spolkem Tylovjané se obracejí se žádostí na 
městský úřad, zda by bylo možné vyklidit místnost v prvním patře bývalé 
hasičárny, v níž má údajně město depozitář. OKT žádá o její uvolnění pro 
potřeby schůzek osadní komise, akcí Spolku Tylovjané a také pro potřeby 
místních hasičů, kteří hledají vhodný prostor pro pravidelné besedy 
související s výchovou dětí v oblasti požární ochrany.  



V. REKAPITULACE NEVYŘEŠENÝCH PODNĚTŮ A NÁVRHŮ 
OSADNÍ KOMISE TYLOVICE Z ROKU 2023 NA RADU MĚSTA 
 
1. Vybudování přechodu pro chodce u křižovatky Bajerová a Zátiší. 
 
2. Zřízení zrcadla při vjezdu z Nezdařilovy ulice na hlavní cestu před bývalou 
hasičárnou.  
 
3. Lávka u Chudějova mostu. Na květnovém setkání Tylovjanů s vedením 
města zazněla zpráva o záměru vybudovat lávku pro pěší vedle mostu přes potok 
Hážovka směrem k bývalému školnímu statku. Osadní komise na jednání 
9.5.2023 doporučila radě města Rožnov pod Radhoštěm probrat výstavbu této 
lávky s dopravními experty a projednat to společně s OKT. OKT vyslovila 
souhlas s vybudováním lávky pro pěší jen v případě, že do pěti let budou 
zahájeny přípravné práce na vybudování chodníků od mostu ke křížení ulic Za 
Hážovkou a Tvarůžkovou.  

4. Odpadní kontejnery v lokalitách sídliště Harcovna a Na Mlýnku. OKT  
obdržela stížnosti od obyvatel Tylovic ohledně značného znečíštění (střepy, 
zbytky plastů a papírových obalů) chodníků, kde stojí kontejnery pro tříděný 
odpad. Osadní komise apeluje na vedení města, aby vybudovalo v těchto 
lokalitách ohraničená hnízda na kontejnery s tříděným odpadem. A zároveň 
dává na zvážení připomínku pana Oty (z veřejné schránky pro stížnosti a návrhy 
Tylovjanů), kterému se nelíbí, že konkrétně na Harcovně do kontejnerů s 
tříděným odpadem přivážejí odpad firmy i hospodští až z Hutiska-Solance. Pan 
Oto navrhuje zřízení kamery, jako u mostu na Kramolišově. 

5. Stav koryta potoku Hážovka. Osadní komise žádá město Rožnov pod 
Radhoštěm, aby zjistilo na Povodí Moravy stav v záležitosti vybagrování nánosů 
v korytě potoka Hážovka. 

VI. RŮZNÉ 
1. OKT se obrací na město Rožnov se žádostí o zkvalitnění distribuce 
tištěného vydání Spektra Rožnovska. Byť je k dispozici na internetu 
v digitální podobě, mnozí občané Tylovic zejména staršího věku upřednostňují 
tištěnou verzi. 

Průběh schůze OKT, která skončila ve 21.30 hodin, zapsala Monika 
Santovjáková, zápis ověřil Jiří Martinek. 



 

Přílohy: 
Prezenční listina 
Dvě přílohy: původní projekt a v roce 2023 nově upravený projekt s osmi 
parkovacími místy a Sportovní plochou 02. 

 

V Rožnově pod Radhoštěm 11.ledna 2024 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 


